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امیر قلعه نویی: تراکتورسازی هنوز ایدهآل من نیست/ از مدیرعامل گسترش تشکر میکنم!

سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی پس از پیروزی تیمش برابر نفت گفت: این تیم هنوز ایده آل من نیست و باید نقاط

ضعفش را برطرف کنیم.

سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی پس از پیروزی تیمش برابر نفت گفت: این تیم هنوز ایده آل من نیست و باید نقاط ضعفش را
برطرف کنیم.

به گزارش خبرنگار مهر، امیر قلعه نویی پس از پیروزی یک بر صفر عصر امروز دوشنبه تیمش برابر نفت تهران به خبرنگاران حاضر
در سالن کنفرانس ورزشگاه تختی گفت: بازی خوبی را از سوی هر دو تیم شاهد بودیم. خدا را شکر که توانستیم از موقعیتی که

داشتیم استفاده کنیم و به سه امتیاز برسیم. به نظرم هر دو تیم شایستگی این را داشتند که در این بازی پیروز شوند.

وی افزود: با وجود این پیروزی هنوز تراکتورسازی مد نظر من نیست و با آنچه می خواهم فاصله دارد. تیم ما فعلا می تواند 70
دقیقه فوتبال بازی کند و باید در فاصله تعطیلاتی که داریم نقاط ضعف مان را پوشش دهیم.

سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی خاطرنشان کرد: از هواداران هم تشکر می کنم که از تیم ما حمایت خوبی داشتند و کمک کردند
تا برابرنفت به پیروزی برسیم. البته باید از آقای عباسی مدیرعامل باشگاه هم تشکر کنم که تلاش زیادی برای موفقیت تیم انجام

می دهند. همچنین از آقای زنوزی مالک باشگاه گسترش فولاد تبریز هم تشکر می کنم که سعید آقایی و مهدی کیانی را به ما
داد. نگاه ایشان آذری است و به تیم ما کمک کرد تا تقویت شود.

قلعه نویی در مورد تغییرات تیمش برای نیم فصل هم گفت: قطعا از سهمیه هایی که در اختیار داریم استفاده خواهیم کرد تا تیم
را تقویت کنیم. بازیکنان خروجی را اعلام کردم که خودشان از تیم رفتند. امیدوارم بتوانیم تیمی را آماده کنیم که در لیگ

قهرمانان برابر الهلال بایستد.

وی در پاسخ به پرسش خبرنگاران که خواستار دلیل درگیری اش با حراست ورزشگاه شدند گفت: سوال حاشیه ای نپرسید.
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